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Zadeva: Svetniško vprašanje – Aktualno stanje v zdravstvenih domovih v MOL 

 

V skladu z 98. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL podajam svetniško vprašanje in 

prosim za ustni odgovor. 

 

Iz zadnjih medijskih objav zasledimo, da nujno potrebne zdravstvene reforme najverjetneje ne 

bo. Nadalje izvemo, da določena iniciativa zbira podpise za interventni zakon za zagotovitev 

stabilnosti zdravstvenega sistema. Nato je v medijih objavljena anketa, ki pravi, da mora med 

prednostnimi nalogami vlade, po oceni anketirancev, ostati zdravstvena reforma. Nazadnje 

lahko preberemo in slišimo od nove ministrice za zdravje (ki ji čestitam za pogum), da bodo 

ključne teme: dostopnost in kakovost zdravstvenih storitev, čakalne dobe, neopredeljeni 

pacienti in košarica pravic.  

 

Upamo lahko, da prevetritev košarice ne bo pomenila višjih vplačil z naše strani - strani 

bolnikov (kar tudi lahko preberemo iz medijev po pogovorih s predstavniki ZZZS) ter 

hkratnega krčenja pravic. Čeprav smo ob nastopu vlade lahko prebrali v medijih prav to: tudi če 

bo slabše, bo boljše.  

 

Ker trenutno ne vemo kaj bo z zdravstveno reformo in kako bodo prihajajoči meseci dodatno 

prizadeli bolnike in zdravstvene ustanove, me zanima, kako se Mestna občina Ljubljana in ZD 

Ljubljana pripravljata na zimske mesece, ko bodo bolniki zbolevali za respiratornimi okužbami 

ter kakšni so nadaljnji ukrepi na zdravstvenem področju. 

 

Od zadnjega svetniškega vprašanja na temo zdravstva, je namreč precejšnja tišina. Zato 

postavljam ustno svetniško vprašanje gospodu županu in pristojnim glede trenutnega stanja v 

zdravstvenih domovih po Ljubljani: 

 

 Kolikšna je trenutna ocena števila vseh oseb brez osebnega zdravnika?  

 Koliko ambulant za neopredeljene trenutno deluje v ZD Ljubljana? 

 Kaj se dogaja z ambulanto Pro Bono v Ljubljani? 

 Koliko je v l. 2023 na novo zaposlenih zdravnikov za polni delovnik in koliko jih je 

odšlo (drugam ali  v pokoj) v l. 2023? 

 Koliko je bilo podeljenih koncesij v ZD Ljubljana? Kakšen je delež vseh zdravnikov s 

koncesijami v Ljubljani v primerjavi z vsemi zaposlenimi zdravniki v ZD Ljubljana?  



 

 Koliko ur nadomeščanja opravijo zdravniki od drugod (zaposleni drugje in v ZD  

Ljubljana opravljajo dopolnilno delo ali so s.p.) za ZD Ljubljana (dežurstva, pokrivanje 

bolniških odsotnosti)? 

 Kaj se je v Zdravstvenih domovih v Ljubljani uredilo, da prihajajo novi zdravniki 

oziroma zdravniki ne odhajajo v druge ustanove? 

 Kakšen je kadrovski načrt ZD Ljubljana za prihodnje leto 2024? Koliko zdravnikov bo 

zaposlil ZD Ljubljana na novo v l. 2024?  

 Kakšni so načrti MOL za izboljšanje zdravstvene oskrbe Ljubljančank in 

Ljubljančanov?  

 

Za ustni odgovor se vam že vnaprej zahvaljujem. 

 

Lepo pozdravljeni, 

  

                            dr. Tina Bregant, 

                             mestna svetnica 


